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产品名称 外贸人清关货运知识点讲解：什么是MPF和HM
F？

公司名称 深圳市实测通技术服务有限公司

价格 .00/件

规格参数 测试周期:5-7天
寄样地址:深圳宝安
价格费用:电话详谈

公司地址 深圳市罗湖区翠竹街道翠宁社区太宁路145号二
单元705

联系电话 17324413130 17324413130

产品详情

今天重新发下、

Merchandise Processing Fee (MPF)
The Merchandise Processing Fee (MPF) is a fee imposed by U.S. Customs and Border Protection (CBP) for most
U.S. imports.

商品加工费（MPF）是美国海关和边境保护局（CBP）对大多数美国进口商品征收的费用。

The MPF is charged at 0.3456% of the value of the merchandise being imported. There is a minimum fee of $25 and a
maximum of $485 for formal entries. The MPF for informal entries is charged at a fixed fee and ranges from $2.00,
$6.00 or $9.00 per shipment.

商品加工费的收费为进口商品价值的0.3456％。正式报关入境的*低费用为25美元，*高为485美元。商品
加工费对于非正式入境按固定收费收取同时变化化从$ 2.00，$ 6.00或$ 9.00不等。

Harbor Maintenance Fee (HMF)
The Harbor Maintenance Fee (HMF) is a fee imposed by U.S. Customs and Border Protection (CBP) for U.S.
imports shipped via ocean freight. It is charged at 0.125% of the value of the commercial cargo shipped through
identified ports.



港口维护费（HMF）是美国海关和边境保护局（CBP）对通过海运进口的美国进口产品征收的费用。收
费为通过已确定港口运输的商业货物价值的0.125％。

The HMF is deposited into the Harbor Maintenance trust fund, which may be used by Congress to pay for harbor
maintenance, development projects and other related expenses.

HMF存入港口维护信托基金，国会可将其用于支付港口维护，开发项目和其他相关费用。
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